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 خوشحالی بورسی ها 
از بازپس         گیری كانال 1/4

دنیای         اقتصاد: بازپس گرفتن كانال یك میلیون و 400 هزار واحد، 
واگذاری استقلال و پرسپولیس به دو وزارتخانه و توییت جدید وزیر 
امور اقتصادی و دارایی موضوع          هایی بودند كه دیروز فعالان بورسی 
فضای مجازی به آن پرداختند. پرتكرارترین واژه هم بازپس         گیری 
محدوده یك میلیون و 400 هزار واحد بود. تا امروز شاخص كل 
بورس بارها این كانال را از دست داده و بعد از مدتی دوباره به آن 
رسیده است؛ به همین  دلیل برخی سهامداران و اهالی بازار سرمایه 
كه در شبكه         های اجتماعی هم حضور دارند  در این زمینه با شوخی 
و طنز می نوشتند. یكی از این كاربران دیروز پس از رد شدن شاخص 
از محدوده یك میلیون و 400 هزار واحد توییت زد كه »بلندی         های 
جولان را پس گرفتیم!« همین توییت كافی بود تا كاربرانی كه از 
رشد 17 هزار واحدی شاخص ذوق         زده بودند، دست به قلم شوند و 
این شوخی را ادامه دهند. بسیاری از آنان هم به اتفاقی كه در روزهای 
اوج تاریخی شاخص افتاده و برخی از سهامداران شغل         های خود را 
رها كرده و در خانه مشغول سهامداری بودند، اشاره داشتند. مثلا 
یكی از این كاربران پرسیده بود: »خیلی عالیه! حالا كه شاخص رفت 
بالای 1400 بزنیم زیر گوش مدیرامون؟« كاربر دیگری در پاسخ به او 
پیشنهاد داد كه نرم بزند كه اگر دوباره بازار ریخت و اوضاع خراب شد 
بتواند بگوید از دوست داشتن زیاد بوده است! چرا كه آنهایی كه مرداد 
سال99 زیر گوش مدیراشان زدند، بلااستثنا پشیمان شدند. حتی 
یكی از كاربران از تجربه         اش نوشت و گفت آدمی را می         شناسد كه در 

روزهای اوج بازار سهام پیشنهاد مدیرعاملی داشته اما قبول نكرده! 
در این میان بسیاری از كاربران هم بودند كه نه                  تنها حال و حوصله 
این كنایه         ها را نداشتند بلكه از آن دسته از بورس         بازان فضای مجازی 
كه این موضوع را دستمایه شوخی قرار می دهند، شاكی بودند. 
آنان می گفتند دیگر جای شوخی نیست و مردم بخش اعظمی از 
سرمایه         های خود را از دست داده                  اند؛ پس باید از مسوولان مطالبه كرد. 
گروه دیگر هم بدبینانه به موضوع »شاخص         سازی« اشاره می كردند 
و می         پرسیدند این گونه رشدهای شاخص چه فایده         ای دارد؟ چرا كه 
معلوم است شاخص         سازی انجام شده است. آنان به عدم بهبود وضعیت 
سبد سهامداران با وجود رشد شاخص اشاره داشتند و خواستار پایان 

مداخله عامدانه در بازار سرمایه بودند. 

  تصمیم عجیب برای واگذاری دو تیم پایتخت
دیروز در راستای حل مشكل حضور استقلال و پرسپولیس در 
لیگ قهرمانان آسیا، تصمیم گیران این حوزه به این نتیجه رسیدند 
مشكل مالكیت مشترك این دو تیم را با واگذاری باشگاه پرسپولیس 
به وزارت امور اقتصادی و دارایی و واگذاری باشگاه استقلال به 
وزارت صنعت، معدن و تجارت حل كنند! تصمیمی كه برای فعالان 
فضای مجازی و همچنین كارشناسان عجیب بود و از اینكه مشكلات 
در كشور این گونه حل می شود، متعجب بودند. پیمان مولوی          یكی از 
كارشناسان اقتصادی بود كه به این اتفاق این گونه واكنش داد: »از این 
به بعد بازیكنان پرسپولیس باید حقوقشان را با اوراق و سهام تهاتر 
كنند و بازیكنان استقلال با مجوز واردات خودرو و مواداولیه! چه 
كسی مشاوره داده است دو باشگاه به دو وزارتخانه داده شوند؟ باشگاه 
خصوصی چه ترسی دارد؟ چرا ما این قدر تجربه         های خطای قبلی را 
تكرار می كنیم؟«یكی دیگر از كاربران توییتر نیز در این باره نوشت: 
»پرسپولیس رو دادند به وزارت اقتصاد، استقلال رو هم دادند به 
وزارت صمت! یعنی حواشی فوتبال به حواشی وزارتخانه های اقتصاد 
و صمت اضافه می شود؟ چرا باید چنین اقدامی آنهم در زمانی كه 
اقتصاد ایران به حد كافی حاشیه         های تحریم خارجی/داخلی دارد؛ به 
حواشی سیاستگذاری اضافه شود؟!« برخی هم این پرسش را مطرح 
می كردند  كه اصلا حالا چه اصراری است كه پرسپولیس و استقلال 
هر سال در ۲۲ بهمن عرضه شوند تا چنین تصمیم         های عجولانه و 

غلطی گرفته شود؟ 

  سوال                  های بورسی از وزیر اقتصاد
توییت جدید سیداحسان خاندوزی، وزیر امور اقتصادی و دارایی 
هم دیروز بهانه         ای شد برای فعالان بورسی این فضا كه اعتراض و 

گلایه         هایشان را به صورت مكتوب به گوش وزیر برسانند. 
خاندوزی كه نوشته بود: »برای اجرای »نقشه         راه رونق 
غیرتورمی« امروز با مدیران بزرگ ترین شركت های صنعتی، معدنی 
و انرژی توافق خوبی برای سرمایه         گذاری به همراه تامین مالی 
زیرساخت های ملی انجام شد. تقسیم          كار جدیدی در راه است. از 
تلاش دكتر فرهاد رهبر در این زمینه ممنونم« با پرسش         های زیادی 
از كابران توییتر مواجه شد كه پس از بورس چه خبر؟ وعده                  هایش 
برای بهبود وضعیت این بازار به كجا رسیده و چرا دیگر از مشكلاتی 
كه برای مردم در بازار سرمایه به وجود آمده، نمی گوید! برخی هم از 
وزیر اقتصاد پرسیدند؛ باز برای بورس چه خوابی دیده شده است و از 
این بابت نگران بودند. یكی از كاربران هم زیر توییت وزیر خطاب به 
او به كنایه نوشت: »دیگه توییت         های بورسی و بی         كفایتی مسوولان 

اقتصادی نمیزنی!« 

اثر بسته حمایتی دولت بر بورس
در این ستون ما پرسش         ها و مشكلات شما را در حوزه بازار 
سهام و ... با مسوولان، وكلا یا كارشناسان حوزه بازار و سرمایه 
درمیان می         گذاریم و پاسخ         های آنها را به سوالات، مشكلات و 

دغدغه         های مطرح شده از سمت شما منتشر می كنیم. 
     

سوال: هفته گذشته بسته 10 بندی وزارت اقتصاد برای 
حمایت از بازار سرمایه در ستاد هماهنگی اقتصادی دولت به 
تصویب رسید و بعد از تصویب این بسته هم شاهد رشد بازار و 
سبز شدن شاخص بودیم؛ این روند تا پایان هفته هم ادامه داشت. 
آیا با توجه به شرایط اقتصادی و سیاسی كشور این بسته می تواند 
عاملی برای حركت شاخص باشد و می توان به ادامه روند رشد 

بورس امیدوار بود؟
پاسخ از پیمان حدادی، كارشناس بازار سرمایه: با تصویب 
بسته جدید حمایتی، هر چند دولت نشان داد كه قصد دارد از 
بورس حمایت كند اما این حمایت شكلی اصولی نخواهد داشت 
و بیشتر در مقام مسكن ظاهر می شود. درباره مفاد این بسته 
حمایتی و اثرش بر بازار باید گفت كه قاعدتا وقتی نرخ گاز و 
نرخ خوراك كاهش داده می شود، از نظر ارزش بازاری پتانسیل 
مثبت شركت های پتروشیمی كه تقریبا حدود 40 درصد از بازار 

را تشكیل می دهند، حفظ می شود. 
بند دیگری از این بسته حمایتی درباره صنعت پالایشگاهی 
و عدم تغییر بهره مالكانه صنایع معدنی است كه باعث می شود 
این صنایع دچار ریسك منفی نشوند. در بند دیگری از این بسته 
درباره حضور رئیس سازمان بورس در ستاد اقتصادی دولت 
صحبت شده كه می تواند مهم باشد چون بازار سرمایه باید در 
تصمیم            های اقتصادی كشور نقش داشته باشد و با این اتفاق این 
نقش تعریف خواهد شد. همچنین بحث كاهش نرخ مالیات از 
۲5 درصد به ۲0 درصد مطرح شده كه قاعدتا برای شركت های 
بورسی می تواند بسیار جذاب باشد و سبب شود تا برای برهه      ای 
شاهد افزایش تقاضا برای شركت های بورسی باشیم اما این بسته 
تضمین      كننده ورود پول به بازار و رونق پایدار نماگرهای بورسی 
نیست، چراكه  تا قبل از این هم شرایط بنیادی بازار بد نبود كه 

علت خروج پول از بازار را به آن نسبت دهیم. 
بازار سرمایه درگیر یك سری مسائل داخلی است كه عمدتا به 
رفتار ناظر بازار و قوانین معاملاتی بازمی گردد. البته هفته گذشته 
خبری منتشر شد كه بستن كدهای معاملاتی دیگر در اختیار 
بورس ها و كانون      ها نیست؛ این خبر بسیار مهم بود و می تواند 

بسیار كمك      كننده باشد. 
در مجموع بسته حمایتی درست است كه می تواند به لحاظ 
روانی و رشد اسمی، افزایش قیمت موقتی را رقم بزند اما برای 
احیای بورس كافی نیست. ناظر بازار باید در شرایط عملیاتی و 
معاملاتی بازار، تغییراتی ایجاد كرده و اوضاع را بهبود       بخشد. 
در این خصوص می توان به لزوم حذف برخی محدودیت های 
معاملاتی و بهبود سامانه      های معاملاتی اشاره كرد. آن زمان است 

كه می      توانیم شاهد ورود پول به بازار سهام باشیم. 

گروه بورس: 42710256

دنیای اقتصاد: رئیس سازمان خصوصی سازی 
یكشنبه شب به صداوسیما رفت و در یك برنامه 
زنده تلویزیونی با تاكید بر اینكه طی دو دهه گذشته، 
بخش خصوصی سهمی 30 درصدی از واگذای      ها 
داشته است، از لزوم اصلاح در روند خصوصی      سازی      ها 
برای رسیدن به 8 هدف سیاست های كلی اصل44 
قانون اساسی سخن گفت و تاكید كرد هر چند در 
گذشته در این مسیر چندان موفق عمل نكرده      ایم، 
اما می توان تغییراتی را در چشم انداز آینده واگذاری ها 
ایجاد كرد. وی همچنین با اذعان به واقف بودن به 
هلدینگ  بلوك  واگذاری  از  بورسی      ها  نگرانی 
خلیج      فارس گفت: با توجه به اینكه مشخص نیست چه 
زمانی بازار سهام به روند عادی خود بازمی      گردد، تعلل 
در واگذاری سهام دولتی این شركت جایز نیست اما 
جای نگرانی وجود ندارد. ضمن اینكه بلوك هلدینگ 
پتروشیمی 30 درصد بالاتر از قیمت تابلوی بورس 

برای واگذاری آگهی شده است. 
در این برنامه رئیس سازمان خصوصی سازی از روند 
واگذاری ها و عدم تحقق برنامه عرضه ها گلایه كرد. به 
گفته حسین قربان زاده، از زمان حضور او در سازمان 
خصوصی      سازی هیچ شركتی به صورت بلوكی واگذار 
نشده است، بنابراین ترمز واگذاری      ها كشیده شده 
است. وی در این برنامه تلویزیونی در مورد انتقاداتی 
كه به واگذاری هلدینگ خلیج فارس نیز وارد است 
اظهاراتی را عنوان كرده و گفت: با توجه به نوساناتی 
كه بازار سرمایه با آن دست و پنجه نرم می كند، این 
بازار غیر قابل پیش بینی تر از زمان های گذشته شده 
است، با این حال نمی توان تا رسیدن بازار سهام به 
شرایط مطلوب دست نگه داشت. وی در پاسخ به اینكه 
چرا با وجود تاكید وزیر اقتصاد مبنی كشیده شدن 
ترمز واگذاری      های دولتی تا زمان اصلاح قوانین، 
سازمان خصوصی      سازی برای جبران كسری بودجه 
واگذاری      ها را شروع كرده است، به مصاحبه      ای كه 
به تازگی با یكی از رسانه      ها داشت اشاره كرد و گفت: 
منظور من در آن مصاحبه از اموال دولتی، املاك 
مازاد دولت بود كه باید به فروش برسد و اصلا ربطی 
به سهام شركت ها ندارد. اساسا اموال مازاد دولتی برای 
جبران كسری بودجه است. وی سپس به دیدار اعضای 
شورای عالی هماهنگی اقتصادی با رهبر انقلاب در 
آذر ماه سال گذشته اشاره كرد و گفت: ایشان در 
آن دیدار به دو راهكار برای جبران كسری بودجه 
اشاره می كردند  كه یكی از آنها واگذاری اموال مازاد 

دولتی است. 

  تکذیب واگذاری پالایشگاه شازند
قربان      زاده آنچه از سوی او در رسانه      ها درباره واگذاری 
پالایشگاه شازند منتشر شده بود را رد كرد و گفت: این 
واگذاری      ها اصلا ربطی به پالایشگاه شازند ندارد و از 
من بد نقل قول شده است. وی تاكید كرد: من نگفتم 
قرار است 100 درصد پالایشگاه شازند واگذار شود. 
اكنون 10 درصد از سهام این پالایشگاه در بورس 
عرضه می شود یعنی كنترل و مدیریت این شركت از 
دست دولت خارج نمی شود. البته بحث اینكه كنترل 
این پالایشگاه باید از دست دولت خارج شود یا خیر، 
موضوع دیگری است كه باید جداگانه به آن پرداخت. 

  تشویق بنگاه      ها برای بورسی شدن
رئیس سازمان خصوصی      سازی با بیان اینكه »باید 
برای شفاف شدن شركت ها اقدام شود« گفت: ما 
باید به تشویق شركت ها برای ورود به بورس و انتشار 
صورت های مالی آنان روی سامانه كدال بپردازیم، 
بنابراین هم شركت  هایی كه قبلا در هیات پذیرش 
آمده      اند و هم آن دسته از شركت  هایی كه هنوز با این 
مرحله فاصله دارند باید تشویق شوند تا مسیر شفافیت 

را طی كنند. 

  تشریح روند واگذاری بلوک »فارس«
قربان      زاده در پاسخ به این سوال كه داستان هلدینگ 
خلیج      فارس چیست؟ اظهاركرد: هلدینگ خلیج      فارس 
یك شركت بورسی است كه 18 درصد آن در دست 
دولت باقی مانده است. ما باید این 18 درصد را كه در 
قانون بودجه برایمان تكلیف شده به فروش برسانیم. 
ارزش این 18 درصد هم 90 هزار میلیارد تومان است 

كه از ابتدای سال حتی یك ریال هم به فروش نرسیده 
است. وی دستورالعمل      های قیمت گذاری و نحوه 
عرضه و واگذاری شركت های بورسی را با شركت های 
غیربورسی متفاوت دانست و گفت: برای واگذاری 
شركت های بورسی یك دستورالعمل پایش اهلیت 
وجود دارد. نهادهای نظارتی بررسی می      كنند كه كسی 
كه می خواهد این 18 درصد را بخرد اهلیتش را دارد یا 
نه و سپس در سه بلوك یك، ۲ و 15 درصدی به فروش 
می رسد. در این بخش از گفت      وگو مجری از رئیس 
سازمان خصوصی      سازی دلیل فروش بلوكی را پرسید 
كه قربان      زاده در پاسخ به حجم این شركت اشاره كرد 
و گفت: حجم این شركت بیش از 300 هزار میلیارد 
تومان است و یك درصد آن بیش از 3 هزار میلیارد 
تومان می شود، پس فروش آن به صورت تدریجی در 
بازار سرمایه امكان      پذیر نیست. ضمن اینكه فروش 
خرد آن نیز اكنون توسط كسانی كه این سهام را دارند 
در حال انجام است. به گفته او با فروش بلوكی، تركیب 
مدیریتی این شركت هم به هم نمی خورد. برخی 
معتقدند كه با توجه به اینكه هلدینگ خلیج فارس 
حدود 40 درصد تولید پتروشیمی و حدود 30 درصد 
صادرات پتروشیمی كشور را در اختیار دارد بهتر است 
در زمان دیگری واگذار شود. وی در همین رابطه گفت: 
بلوك هلدینگ پتروشیمی 30 درصد بالاتر از قیمت 
تابلوی بورس برای واگذاری آگهی شده است؛ از این رو 
كارشناسان نباید نگرانی نسبت به قیمت فروش آن در 

بورس نسبت به ارزش ذاتی آن داشته باشند. 

  در واگذاری هلدینگ خلیج فارس تعلل نشود
وی افزود: وضعیت بازار سرمایه غیر قابل پیش بینی 
است و كسی نمی تواند با توجه به نوساناتی كه این بازار 
تجربه می كند آینده بورس را پیش بینی كند، بر همین 
اساس برای واگذاری هلدینگ خلیج فارس نباید تعلل 
كرد. رئیس سازمان خصوصی سازی با اشاره به زمان 
ارزیابی تجدید دارایی های پتروشیمی خلیج فارس 
گفت: در سه هفته اول ابتدایی كه فروش پتروشیمی 
خلیج فارس آغاز شد كارشناسان mpc، كارشناسان 
بازاریابی، سهامداران شركت و زیرمجموعه های 
شركت، اطلاعاتی كه در این زمینه نیاز است را به دست 
آوردند. وی در پاسخ به این سوال كه با توجه به وضعیت 
تحریمی كه كشور در آن قرار دارد بهتر نیست واگذاری 
هلدینگ خلیج فارس در زمانی دیگر انجام می شد 
نیز گفت: در حال حاضر بزرگ ترین سهامدار این 
هلدینگ، صندوق نفت است كه درنهایت مدیریت 
آن توسط وزارت نفت انجام می شود. در حال حاضر 
نیز افراد حقیقی توانایی خرید 60 هزارمیلیارد تومان 
برای خرید 18 درصد از سهام عرضه شده آن را دارند. 

  لزوم اصلاح روند خصوصی      سازی
وی در ادامه با اشاره به برخی برنامه های وزارت 
اقتصاد نسبت به اصلاح روند خصوصی سازی اظهار كرد: 
درچند ماه اخیر آسیب شناسی كه بر روی شركت های 
دولتی و روند خصوصی سازی انجام شده، نشان 
می دهد در رسیدن به 8 هدف اصلی خصوصی سازی 
چندان موفق عمل نكرده ایم اما می توان تغییراتی را در 
چشم انداز آینده واگذاری ها ایجاد كرد. این مقام مسوول 
بیان كرد: 8 هدف در سیاست های كلی اصل44مشخص 
شده است كه با برنامه ریزی برای محقق كردن آن 
می توان چشم انداز مثبتی از واگذاری ها ترسیم كرد. 

یكی از مهم ترین اهداف واگذاری ها، ارتقای كارآیی 
بنگاه های اقتصادی و بهره وری منابع مادی و انسانی 
و فناوری است كه پیشران اهداف خصوصی سازی 
محسوب می شود، در واقع اگر بتوانیم این هدف را در 
انتخاب بنگاه برای واگذاری، ارزش گذاری، نوع عرضه 
و واگذاری و نظارت پس ازعرضه و واگذاری و حل 
و فصل اختلافات حقوقی را عملیاتی كنیم، بخش 
عمده ای از اهداف اصل44 را پیاده كرده ایم. بر اساس 
سیاست های كلی اصل44 قانون اساسی این 8 هدف 
شامل شتاب بخشیدن به رشد اقتصاد ملی، گسترش 
مالكیت در سطح عموم مردم به منظور تامین عدالت 
اجتماعی، ارتقای كارآیی بنگاه های اقتصادی و بهره      وری 
منابع مادی و انسانی و فناوری، افزایش رقابت      پذیری در 
اقتصاد ملی، افزایش سهم بخش های خصوصی و تعاونی 
در اقتصاد ملی، كاستن از بار مالی و مدیریتی دولت در 
تصدی فعالیت های اقتصادی، افزایش سطح عمومی 
اشتغال و تشویق اقشار مردم به پس      انداز و سرمایه      گذاری 

و بهبود درآمد خانوارها می شود. 

  30 درصد واگذاری      ها سهم بخش خصوصی
حسین قربان زاده افزود: در ۲0 سال گذشته 
900بنگاه و دارایی به ارزش 1۲74هزارمیلیارد 
تومان واگذار شدند. در این میان حدود 609 بنگاه 
و دارایی اعم از مال، شركت، كشتارگاه، پمپ بنزین، 
اماكن زیرمجموعه شركت توسعه نگهداری ورزشی 
و ... واگذار شدند كه بخشی از این شركت ها از این 
فهرست خارج شده اند و آنچه باقی مانده حدود 
1500هزار میلیارد تومان شركت های دولتی هستند 
كه 380شركت در پیوست بودجه برای واگذاری 

آمده اند. به گفته این مقام مسوول شركت های مشمول 
گروه3 اساسا نباید واگذار شوند. تعداد این شركت ها 
از51 شركت به 173بنگاه رسیده است. شركت ها 
و اموال قابل واگذاری در سال 1400، ۲95شركت 
هستند كه امسال باید فرآیند واگذاری ان انجام 
می شد اما ترمز آن كشیده شده است. وی با اشاره به 
ماهیت خریداران عنوان كرد: 30درصد از عرضه ها به 
بخش خصوصی واقعی واگذار شده است كه 15 درصد 
آن به صورت بلوكی است كه حدود 81هزارمیلیارد 
تومان می شود. 10 درصد سهام عدالت، در قالب رد 
دیون 39درصد، ۲۲ درصد نیز فروش به نهاد های 

عمومی صورت گرفته است. 

  روند واگذاری سرخابی      ها
وی در مورد واگذاری دو تیم استقلال و پرسپولیس 
به صورت تعاونی خاطرنشان كرد: واگذاری این دو 
تیم به این صورت مزایا و معایبی دارد. برای واگذاری 
دو تیم باید اطمینان كامل از سودآوری وجود داشته 
باشد. از یك سو مدل واگذاری تیم ها به شكل تعاونی 
می تواند مطلوب باشد اما معایبی نیز دارد كه در نوع 
انتخاب مدیریت آنها مشكلاتی را به وجود خواهد 
آورد. واگذاری استقلال و پرسپولیس جای آزمون و 
خطا نیست؛ بر همین اساس نمی توان در این زمینه 

ریسك كرد. 

  کارشکنی برخی شرکت ها برای واگذاری
حسین قربان زاده در مورد شركت های چالشی 
كه پرونده قضایی دارند نیز توضیح داد: از 5۲ درصد 
واگذاری های بلوكی 34 درصد مربوط به این دسته 
از شركت ها است. وی با انتقاد از كارشكنی برخی 
شركت ها برای انجام واگذاری افزود: برخی مدیران 
انتشار  اجازه  حتی  مادرتخصصی  شركت های 
صورت های مالی را نمی دهند تا هیچ سازمانی به 
شركت نزدیك نشود. كارشكنی  هایی كه در این 
راستا انجام می شود مانع از واگذاری صحیح می شود. 
بعضا دیده شده برای عدم واگذاری دست به دامن 
لابی های قدرتمند در هیات دولت شده اند. رئیس 
سازمان خصوصوی سازی در ادامه به واگذاری 
شركت هفت تپه پرداخت و گفت: شركت هفت تپه 
در سال های 91تا93، 57میلیاردتومان بابت بازخرید 
كاركنان پرداخت كرده است. در فاصله 3ماه مانده به 
واگذاری وزارتخانه مربوطه و شركت مادرتخصصی، 
هزار كارگر دیگر به این مجموعه اضافه كردند در 
حالی كه این شركت در شرایط نامطلوبی به سر می برد. 

قربان      زاده: در 20 سال گذشته 30 درصد واگذاری ها به بخش خصوصی صورت گرفته است

اصلاح خصوصی      سازی با 8 هدف

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی
 به طور  فوق العاده 

شرکت کود شیمیایی اوره لردگان (سهامی عام)
به شماره ثبت 7603 و شناسه ملی 10861207150

بدین وسیله از كلیه سهامداران، وكیل یا قائم مقام قانونی صاحبان سهام و همچنین 
نماینده یا نمایندگان اشخاص حقوقی دعوت می گردد تا در جلسه مجمع عمومی 
عادی به طور فوق العاده این شركت كه راس ساعت 10:00 صبح روز یكشنبه مورخ 
1400/10/19 در محل استان چهار محال و بختیاری، شهركرد، میدان دفاع مقدس، 
جاده نمایشگاه دائمی، اتاق بازرگانی صنایع و معادن وكشاورزی، طبقه همكف، سالن 

اجتماعات شماره1 برگزار می گردد حضور به هم رسانند.
دستور جلسه:

1- انتخاب اعضای هیات مدیره
تجارت در صلاحیت مجمع عمومی عادی  قانون  به موجب  مواردی كه  ۲- سایر 

به طور فوق العاده است.
با عنایت به ابلاغیه شماره 1۲1/166547 مورخ 1400/10/04 سازمان بورس اوراق 
بهادار در ارتباط با مكاتبه انجام شده با وزارت محترم بهداشت، درمان و آموزش 
پزشكی در خصوص نحوه برگزاری مجامع عمومی لذا ضمن تاكید بر رعایت ابلاغیه 
فوق و تشكر از سهامداران محترم درخواست می گردد، در راستای حفظ سلامت و 
رعایت پروتكل های بهداشتی با مشاهده همزمان مجمع به صورت آنلاین از طریق 

لینك های ذیل با مجمع ارتباط داشته باشند.
 Instagram.com/lufc_petro
https://www.aparat.com/LUFC 
هیأت مدیره شرکت کود شیمیایى اوره لردگان (سهامى عام)

 

مناقصه تأمین تیوب  

به شماره ۱۴۰۰/۰۳۰ غ ع 

ایـن شـركت در نظـر دارد تأمیـن تیـوب های مـورد نیاز خود 
را از طریق مناقصه عمومی به شـركت معتبر و واجد شـرایط 
واگذار نماید. لذا بدینوسـیله از شـركت های توانمند در این 
زمینه  دعوت می شـود جهت شـركت در مناقصه به سـایت 
www.gpc.ir مراجعـه و از تاریـخ: 1400/10/07 لغایـت 
1400/10/۲6 نسـبت به ارائه پیشـنهادات در سـه پاكت به 

آدرس زیـر اقـدام نمایند.
 3 سـایت  اقتصـادی  ویـژه  منطقـه  ماهشـهر  خوزسـتان   
پتروشـیمی غدیـر دبیرخانـه محرمانه حراسـت، تلفن تماس: 

0615۲1۲4617
روابط عمومى شرکت پتروشیمى غدیر

مناقصه عمومی

(آگهی شماره ۱۴۰۰-۱۰۰/۶۴)

(اسـتان  زریـن شـهر  یـك شـركت در محـدوده شهرسـتان 
اصفهـان) در نظـر دارد انـواع ولـو دیافراگمـی تفلـون لایـن 
مـورد نیـاز خـود را از طریـق مناقصـه عمومـی خریـداری نماید. 
تأمین كننـدگان واجـد شـرایط می تواننـد حداكثـر ظـرف مدت 
10 روز از تاریـخ چـاپ آگهـی، جهـت كسـب اطلاعـات بیشـتر 
و دریافـت اسـناد بـا شـماره تلفـن: 0315۲3۲۲600 داخلـی 
83817-83818 (معاونـت بازرگانـی) تمـاس حاصـل نماینـد. 

هزینـه آگهـی برعهـده برنـده مناقصـه می باشـد.
م/الف 1۲5013۲


